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Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

 

Zasedání Školské rady číslo: 3 

Datum konání: 16. 6. 2015  

Za zřizovatele byli přítomni:  

Mgr. Jaroslav Světlík 
Mgr. Josef Smékal 
Bc. Eva Veverková 
 
Za zástupce rodičů byli přítomni:  

MUDr. Šárka Dolníčková 
Dan Petřivalský 
 
Za pedagogické pracovníky byli přítomni:  

Ing. František Pokorný 
PaedDr. Jaroslava Kroupová  
 
Hosté: 

Mgr. Petr Řezníček – ředitel školy 
Sofie Strnadová -  žákovský parlament 
 

Omluveni: 

Mgr. Pavla Šoltésová  
Helena Veverková 

Program zasedání:  

1. Zahájení zasedání ŠR a přivítání hostů 
2. Schválení dodatku školního vzdělávacího programu  
3. Zpráva ředitele školy o čerpání rozpočtu 
4. Aktuální otázky školy, které jsou v kompetenci školské rady. 
5. Diskuse  
6. Závěr 

 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin předsedou Ing. Pokorným, který přivítal všechny 
přítomné, konstatoval, že je přítomno 7 členů ŠR a rada je tudíž usnášeníschopná. Poté seznámil 
s návrhem programu zasedání, který byl jednohlasně schválen. Zapisovatelem byl navržen Dan 
Petřivalský, ověřovatelem zápisu Bc. Eva Veverková. Pan předseda nechal o návrhu hlasovat, tento 
byl jednomyslně přijat.  
 
ad 2) Schválení dodatku školního vzdělávacího programu 

Předkládaný dodatek byl všem členům rady zaslán v předstihu v elektronické podobě, proto byli 
s jeho obsahem obeznámeni a po krátké diskusi byl jednomyslně schválen bez připomínek. 
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ad 3) Zpráva ředitele školy o čerpání rozpočtu 
Ředitel školy představil 2 přehledové tabulky, první ve formátu pro zřizovatele a podrobnější pro 
potřebu školy. Čerpání nákladů i výnosů k datům sestavení tabulek se blíží optimu. Tabulky 
neobsahují příspěvky ze státního rozpočtu. 
Na dotaz pan ředitel slovně doplnil informaci o dalších zdrojích a získaných grantech: 

 dle výzvy 56 podpora jazykové gramotnosti = škola uspěla, v říjnu vyjedou tři skupiny žáků do 
Velké Británie a Německa, učitelé pojedou na jazykovou stáž o prázdninách. Částka byla 
přiznána v požadované výši 

 čtenářské dílny, stínování pro učitele matematiky a informatiky v zahraničí. 

 cizí jazyky pro život = rodilá mluvčí působí od března do konce školního roku 
Zpráva byla vzata na vědomí 
 
ad 4) Aktuální otázky školy, které jsou v kompetenci školské rady. 
Sofie Strnadová přednesla zprávu o činnosti školního parlamentu. 
Školní parlament se schází 1x týdně, řeší akce a projekty, případně problémy se žáky. 
Školní parlament se přihlásil do projektu Škola pro demokracii, aby škola získala titul Demokratická 
škola. Po splnění kritérií, mj. vytvoření odpočinkových zón byl titul udělen. V odpočinkových zónách 
je celkem více než 50 míst, o jejich využívání je mezi žáky velký zájem.  
Školní parlament organizuje Den dětí pro mladší ročníky. Podílel se na rušení prodejních automatů na 
nezdravé potraviny. 
 
ad 5) Diskuse: 
Dolníčková problém se záchody - čistota, zápach,  
Pokorný náklady na baterie do fotobuněk pisoárů jsou značné, stísněný prostor odpovídá 

zastaralosti budovy 
Kroupová nové děti by potřebovaly instruktáž na splachovadla, která nikdy neviděly, ani 

tlak/proud vody ve splachovačích není dostatečný 
Petřivalský rodiče, kteří se zúčastnili školního plesu, si stěžovali na alkohol a chování žáků na 

plese. 
Kroupová ples je akcí školy do 22 hodin. Potom je chování žáků na zodpovědnosti rodičů. 
Světlík obdržel kladnou zpětnou vazbu od rodičů, kteří měli srovnání s jinými školami, na 

vynikající organizaci a průběh zápisů do prvních tříd, kterou tímto vyřídil a připojil i 
svoje uznání 

 
ad 6) Závěr  
Termín další ho zasedání školské rady byl stanoven na 6. 10. 2015 v 15 hod. 
Na programu bude projednání výroční zprávy, která bude zaslána elektronicky k prostudování 
nejméně 2 týdny předem. 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 16:15 hod.  
 
 
Zapsal:  Dan Petřivalský  
Zápis ověřil(a):  Eva Veverková 
 


